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「愛在行動」慈善步行 ‘Love in Action’ Walkathon 

報名表格 Enrolment Form 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
所屬部隊、學校、單位或部門 

Corps, schools, units or department:                                                                        

 

參加者姓名 

Name of 
Participant 

組別 

Category 

聯絡電話 

Contact 
No. 

聯絡電郵 

Email 

*18 歲以下參加者必需獲家長/監護人簽署同意，

方可參加。 

Parent/guardian’s approval is required for 
participant aged under 18. 

家長/監護人姓名 

Name of 
Parent/Guardian 

聯絡電話 

Contact No. 

簽署 

Signature 

 □    成人 Adult 

□  長者 Elderly 

□ 兒童及青少年

Child & Teenagers 
□   幼童 Infant 

     

 □    成人 Adult 

□  長者 Elderly 

□ 兒童及青少年

Child & Teenagers 
□   幼童 Infant 

     

 □    成人 Adult 

□  長者 Elderly 

□ 兒童及青少年

Child & Teenagers 
□   幼童 Infant 

     

 □    成人 Adult 

□  長者 Elderly 

□ 兒童及青少年

Child & Teenagers 
□   幼童 Infant 

     

 
報名須知 Enrolment Remarks: 

1. 參加者需於 2024 年 4 月 14 日或之前填妥此報名表格並交回所屬部隊/學校/單位/部門。Participant must submit the 

enrolment form to Corps/schools/units/department on or before 14 April 2024. 

2. 12 歲或以下小童必須與成人一同參加。未滿 18 歲的參加者須獲家長或監護人同意方可參與。Participation of children (aged 

12 or below) with accompany of adult is required. Participant aged below 18 should obtain the consent of parent or 

guardian.  

3. 參加者將會收到確認電郵及「參加者捐款表格」。Participants will receive a confirmation letter and Donation form. 

4. 如因惡劣天氣 (於活動當日早上 6 時或隨後 4 小時內，天文台將會懸掛 3 號或以上風球、黃色或以上暴雨警告訊號) 而取

消，鑑於活動為慈善性質，所有捐款應如數交予救世軍總部，不作退款安排。If the event is cancelled due to inclement 

日期 

Date 

2024 年 5 月 1 日 (星期三, 公眾假期) 

1 May 2024 (Wednesday, Public Holiday) 

時間 

Time 

集合           10:30am 

Assemble Time        
開幕禮         11:00am – 11:20am 

Opening Ceremony  
步行           11:20am – 13:30nn 

Walk                 

地點 

Venue 

鰂魚涌公園 

Quarry Bay Park 

最低籌款額 

Minimum Donation Amount 

成人 Adult $150 

長者 (65 歲或以上) 

Elderly (Age 65 or above) 
$70 

兒童及青少年 (3 至 17 歲) 

Child & Teenagers (Age 3-17) 
$70 

幼童 (2 歲或以下) 

Infant (Age 2 or below) 
免費 Waived 
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weather (Typhoon signal No. 3 or the Amber rainstorm warning or higher, is hosted AT or AFTER 6am on event day), all 

donations should continue be donated for supporting The Salvation Army’s work. Donations received are not refundable.  

5. 參加者需將捐款入數紙連同「參加者捐款表格」於 2024 年 6 月 2 日或之前交予所屬部隊 / 學校 / 單位 / 部門。

Participants should return donation bank in slip to Corps / Schools / Units / Dept together with the donation form on or 

before 2 June 2024. 

6. 完成紀念品及捐款收據 (如需要) 將於活動完結後由所屬部隊 / 學校 / 單位 / 部門派發。 

Souvenirs and donation receipt (if need) will be provided after the event through Corps / Schools / Units / Dept. 


